
Hierbij de beantwoording van de vragen beschermd wonen van dhr. Henk van Eck, fractie 
Dorpspartij.

Algemene toelichting
Zoals uit de kamerbrief van 4 juli jl. blijkt is de afspraak tussen het Rijk en gemeenten om 
eind 2019 concrete uitvoeringsafspraken met betrekking tot Beschermd Wonen te hebben 
bekrachtigd. Belangrijk doel van deze uitvoeringsafspraken is om de visie van de commissie 
Dannenberg vorm te geven en te implementeren.
Hiermee heeft onze regio in 2016 al een start gemaakt middels het opzetten van een 
afschalingsvariant binnen Beschermd Wonen (begeleiding plus). Daarnaast heeft de GR 
Peelgemeenten in 2017 met betrekking tot Beschermd Wonen werkafspraken met 
centrumgemeente Helmond gemaakt. Dit document zal als vertrekpunt dienen voor de 
opdracht tot het maken van uitvoeringsafspraken. Deze uitvoeringsafspraken worden 
beleidsmatig door GR Peelgemeenten voorbereid en ambtelijk en bestuurlijk afgestemd met 
de lokale gemeenten.
In de voorbereiding voor het opstellen van de uitvoeringsafspraken heeft de GR 
Peelgemeenten met centrumgemeente Helmond een kleine werkgroep geformeerd. Op 10 
juli jl. is deze werkgroep voor het eerst bij elkaar gekomen. Momenteel bevinden we ons in 
de fase van het in kaart brengen van alle cijfers met betrekking tot de cliënten Beschermd 
Wonen (aantallen, zorgkosten en financiële middelen die via het verdeelmodel gefaseerd 
beschikbaar worden gesteld). Zodra dit beeld compleet is hebben we de basis om 
vervolgstappen te zetten en onderbouwde uitvoeringsafspraken met elkaar te maken. Te 
zijner tijd zullen we de gemeenteraad informeren over de (hernieuwde) uitvoeringsafspraken. 

Zijn hierover afspraken gemaakt met instellingen zoals de GGZ en met de 
woningbouwvereniging?
Er zijn nog geen concrete afspraken gemaakt. Wel wordt het onderwerp op dit moment 
meengenomen als aandachtspunt in de prestatieafspraken die we met Goed Wonen maken.

Om hoeveel mensen binnen beschermd wonen gaat het?
Dit is nog niet bekend. Zoals aangegeven zijn we op dit moment bezig om de exacte cijfers 
met betrekking tot de cliënten in beeld te brengen. 

Wat zijn de garanties en voorwaarden om verantwoordde zorg te waarborgen en hoe 
gaat  dit  eruit zien?
Dit is nog niet bekend. Hierover moeten we nog afspraken maken. 

Wat zijn de consequenties voor de gemeente op financieel gebied en moet er 
begrotingstechnisch al rekening mee gehouden worden aangezien het een 
implementatietraject betreft?  
Dit is nog niet bekend. Zoals hierboven aangegeven zijn we bezig om de financiële middelen 
en consequenties in kaart te brengen.
 


